
I

V á n d o r f  i László:
Én magam sem igazán ér tem, hogy milyen módon van benne a csomagba  a 

Várszínház.  Van még egy bizott sági ha tá roza t  a Jogi és Ügyrendi  B izo t tság  
ha tá roza ta ,  mivel valóban nehéz lehet az e lő te r jesz tés  kész ítő inek nevesí teni  egy 
olyan közhasznú tá rsaságo t ,  ami még nem alakul t  meg, ezért  a köve tkező t  
javaso lnám .  A 2001-es  évben a Pannon Vársz ínház  ilyen formában nem venne 
részt  a színházi életben, a város  által külön t á m o g a to t t  pénzzel.  Ez nem azt 
je lenti ,  hogy nem egyezhet meg a Szindbád Kht. -val  a nyári színházi előadásra ,  
vagy a Jó Szerencsét  Művelődés i  K özpon tban  a kőszínházi e lőadásokra .  Ellenben 
kérném azt, hogy az az 1 M for in tos  összeg  vagy mint alapító  vagy, mint 
tám oga tó i  összeg a Pannon Vársz ínház  tevékenységé t  támogassa .  Ebben az 
ese tben  t i sz tázandóak  lennének a problémák.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az elmúlt alkalommal ,  amikor  a Jogi és Ügyrendi B izo t tság  tá rgya l ta  ezt a 

dolgot ,  a b izo t tság  1 M forinttal  a Kht . -be  való részvé te l t  javaso l ja  a tes tü le tnek .
K érdése  kinek van?

V á n d o r f  i László:
Az általam e lő te r je sz te t t  út j á rha tó ,  ha a Pannon V ársz ínház  egész 

tevékenysége  1 M forint ta l  t ám oga tha tó ,  akkor  ebben az e lő te r jesz tésben ,  a 
Pannon  Várszínház a 800 e fo r in tos  p rodukc ió t  - ezt  a Pannon Várszínházi  
t ám oga tás i  nagyságrendet  tek in tve  -, lemond a Petőfi  Színház javára .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Miért tud lemondani róla? Milyen jogosult sága van az előbb említett  

produkcióhoz?

V á n d o r f  i László:
Az említett produkciónak a kizárólagos jogtulajdonosa én vagyok.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Hiába ajánlja meg más, ha nem járulnak hozzá, nem adható elő a darab.
Az első pont alapján 5.565 e forint értékben, ha így fogadja el a testület,  akkor 

együttműködési megállapodást köthetek a Veszprémi Petőfi Színházzal, ez évre 
vonatkozó itteni szereplésre.

A produkció apró pénzre váltása az egész  év folyamán azt jelenti,  hogy a 
Szindbád Kht. és a KUHSZI kapcsolattartásával a Petőfi Színháznak csinálják 
meg a műsort, programot és szervezik az előadást.

F a z e k a s  István:
A KUHSZI készített  egy nagyon jó,  áttekinthető táblázatot. Viszont ugyan ezt 

a Kht. részéről nem látom.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ü gyvezető  igazgató úr az elhangzott kérdésre kíván válaszolni?
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Dr. S z a b ó  Pál Csaba:
Az imént elhangzott kérdést nem igazán értem.
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F a z e k a s  I s tv á n :
A KUHSZI az ő szervezésében lebonyolí tandó e lőadásokat  bemuta tja,  hogy mi 

mennyibe kerül stb. A Kht-nál ezt a részletes lebontást  nem látom.

Dr. S z a b ó  Pál Csaba:
Az e lő te r jesz tés t  és a táb láza to t  a laposan át kellene olvasni.  Az első 

táblázatban a KUHSZI sem számol bevételekkel .  A Petőfi Színház által a 
javas la tunk  a színházas  ajánlat  e lfogadásáról szól. A KUHSZI e melle tt  budapesti  
p rodukciók  bemuta tó jáva l is számol,  ezen produkc iók  bemuta tó i  kere te in  belül 
számol az igazga tónő  bevételekkel és rek lámköltségekkel.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Vélemény, észrevéte l?
Ez a ha tá rozati  javas la t ,  ami Csővári János képviselő társam által elénk került,  

az 1.) pontjában módos í tásra  került ,  nem szolgá l ta tás t  végzünk, hanem ilyen 
összeggel  tám oga t juk  a színházat.  A 2.) pont változatlanul marad. Ehhez a 
ha tá rozati  javas la thoz  az elmúlt testületi  ülésen, mikor első fordulóban 
tá rgya l tunk a Jogi és Ügyrendi Bizot tságnak volt egy javas la ta ,  hogy elfogadva 
Vándorfí  úr a jánla tá t  az általa szervezett  Pannon Vársz ínház Kht-be  I M forinttal  
tá rsuljunk be. Ezt teszem fel szavazásra.

F a k á s z Tamás:
Ügyrendi javas la tom  volna.  Én ilyen e lő te r jesz tés t  szavazásra  feltenni nem 

látok.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Második fordulóban tárgyalunk, és akkor a témát nem zártuk le, az ott 

elkezdődött tárgyalást most zárjuk le.

F a k á s z Tamás:
Az előterjesztője nem kíván befogadni semmilyen pontot, én úgy érzem, hogy  

erről nem kell szavazni. Ügyrendi javaslatom tehát, hogy arról szavazzunk, amit 
az előterjesztő elénk tett.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az SZMSZ-el nem lehet ellentétes az ügyrendi javaslata. Elkezdtünk egy 

tárgyalást, aminek volt egy előterjesztése,  amihez a Jogi és Ügyrendi Bizottság  
jött  egy módosító indítvánnyal. Az mindegy, hogy a KUHSZI és Szindbád Kht. 
mit fogad be a Petőfi Színház ajánlatából az teljesen más műfaj. Csak részben 
színházi produkcióra vonatkozó a Pannon Várszínház ajánlata, és abban vegyünk 
részt.

F a k á s z Tamás:
Nem napirendi pont, az anyagban nem szerepel.

P é t e r  Istvánné:
Úgy gondolom a novemberi ülésen az előterjesztést a Képviselő-testület úgy 

vette le napirendjéről, hogy megbízta a KUHSZI vezetőjét és az ügyvezető  
igazgató úrat, hogy dolgozza ki a javaslatát, nem mondta ki azt, hogy az 
előzőekben javasolt módosító indítványokról szavaz vagy nem szavaz. Fel kell



tenni szavazásra ,  és a K épvise lő- tes tü le t  majd eldönti ,  hogy tám oga t ja -e  vagy sem 
a Jogi és Ügyrendi B izo t tság  javas la tá t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Jogi és Ügyrendi B izo t t ság  javas la tá t  teszem fel szavazásra .  Aki 1 M 

for in tta l  való részvéte lle l  a Kht-t .  támogatja ,  kérem szavazzon!
o

A K épv ise lő - te s tü le t  11 igen s zavaza t ta l  és 5 ta r tó zko d á s  m e l le t t  tám oga t ja  a 
J o g i  és Ügyrendi B i zo t t sá g  ja v a s la tá t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A mai ha tároza t i  j av as la to t  azzal a módos í tássa l ,  amivel e l fogad ta  az 

e lő te r jesz tő .  így  teszem fel szavazásra.

A K ép v is e lő - te s tü le t  15 igen s zavaza t ta l  és 1 nem s za v a za t ta l  a köve tkező  
h a tá ro za to t  hozta:

77

322/2000. (XII. 14.) szám ú képv ise lő -te s tü le ti  ha tá ro za t:

1.) V árpa lo ta  Város  Önkormányzat i  K épv ise lő - te s tü le te  a Veszprémi Petőfi 
Színház  2001. évi a jánla tából a ha tároza t  mel lék le té t  képező  e lőadásoka t  és 
szo lg á l ta tá so k a t  5.565 eFt-tal  tám oga t ja  és fe lha ta lmazza  a Po lgá rm es te r t ,  hogy a 
színház  igazgató jával je len dön tésének  megfelelően kössön  sze rződés t .  Egyút ta l  
kér i  a Po lgá rm es te r t  és a Jegyző t ,  hogy a 2001. évi kö l tségvetés i  rendele t  
e lőkész í té se  során a h a tá r o za to t  vegye figyelembe.

H a t á r i d ő :  a sze rző d ésk ö té s re :  2000.  decem ber  31.
a kö l t ségve tés i  rende le t  e lőkészítésére :  a m unka te rv  szerint  

Fe le lős :  Leszkovszk i  T ibor  po lgá rm es te r  
dr. Feke te  Antal  János  jegyző

2.)  A K épv ise lő - te s tü le t  a 2001. évi kö l tségvetés i  rende le tében  2 .430  eFt 
e lő i rányza to t  b iz tos í t  a Kulturá li s  és Humán Szo lgá l ta tó  In téze t  szám ára  fővárosi  
és vidéki p ro d u k c ió k  m egvásár lásá ra  azzal a k ikötésse l ,  hogy az e lőadásokhoz  
860 eFt saját bevé te l t  te l jesí tsen.
A K épv ise lő - te s tü le t  felkéri a Po lgá rm es te r t  és a Jegyző t ,  hogy  a 2001. évi 
kö l t ségve té s i  rende le t  e lőkész í tése  során a h a tá ro za to t  vegye figyelembe.

H a t á r i d ő :  a kö l t ségvetés i  rende le t  e lőkész í tésére :  a m unka te rv  szerin t  
Fe le lős :  Leszkovszk i  T ibor  po lgá rm es te r  

dr. Feke te  Antal János  jegyző

3.)  A K épv ise lő - te s tü le t  e lfogadja  a m űködésé t  2001. j a n u á r  1-jén megkezdeni 
s zán d ék o zó  PA N N O N  Vársz ínház  Közhasznú  Társaság  alapí tó  c ímére szóló 
a ján la to t  és a lapí tó i  kö te leze t t s ég k én t  1.000 eFt tö rz sb e té tn ek  a 2001. évi 
kö l t ségve tés i  koncepc ióban  való te rvezésé t  vállalja.

(17,10 órakor Sa jtos  János v issza jö tt , létszám: 17 fő )
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14.) A f ogya t ékos  személyek  j o g a i r ó l  és e sé ly eg y en lő s ég ük  b i z t o s í t á s á r ó l  szóló 
1998.  évi XXVI.  tv.  egyes f e l a d a t a i  v é g r e h a j t á s á n a k  ü t eme zé se  (318.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A b izott sági ál lásfoglalások ismerte tésé t  kérem.

F a z e k a s  István:
A Városrendezés i  és Kommunális  B izott ság  8 igen szavazatta l  a határoza ti  

j av as la to t  e l fo g a dá s r a  j a v a s o l j a  a K épvise lő - tes tü le tnek :

Dr. S z a b ó  Gyula:
Az Egészségügyi ,  Szociális  és Lakásügyi B izo t t ság  11 igen szavazatta l  a 

ha tá roza t i  javas la to t  az a l á b b i  k iegész í tésse l  javaso l ja  e l fogadásra  a Képviselő- 
te s tü le tnek :

Az akadálymentes  köz lekedés  törvényi feltételeivel  kapcso la tban  amennyiben 
az é r in te t t  m ozgásko r lá tozo t tak  és lá tássérültek  képvise lő inek  véleményét nem 
kérték  ki, a b izo t tság  javasol ja ,  hogy a döntést  a K épv ise lő - te s tü le t  februári 
üléséig ha lassza  el.

Ha m eg tö r tén t  az é r in te ttekkel az egyeztetés,  akkor  az akadálymentes  
köz lekedés  - a lá tássérültek  érdekében - a j á rd ák o n  és a pa rko lókban  eltérő 
anyagú felület kia lakításával tör tén jen  meg.

A b izo t t ság  továbbá j a v a s o l j a ,  hogy a Táncsics M. úti üz le t so r  előtt i  át járók 
akadá lymentessé  té te le  is kerüljön tervezésre .

S a j t o s  János:
Inota Városrész Önkormányzó Testülete 10 igen szavazattal e lfogadásra  

javas  ölj a a határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Egészségügyi,  Szociális  és Lakásügyi Bizottság véleményét ügyrendi 

javaslatnak tekintem.
Dr. Szőke Lászlónak megadom a szót.

Dr. S z ő k e  László:
Szeretném megkérdezni az előkészítőket,  hogy kérték-e a két leginkább érintett 

fogyatékos szervezetek véleményét az előterjesztéssel  kapcsolatban?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem tudjuk megkérdezni,  mert nincsenek itt a képviselőik.

P é t e r  Istvánné:
Én úgy tudom, hogy a látássérültekkel nem egyeztettek, csak a 

mozgássérültekkel.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ügyrendi javaslat, felteszem szavazásra. Aki az Egészségügyi,  Szociális  és 

Lakásügyi Bizottság javaslatát támogatja, kérem szavazzon!

A K épv ise lő -testü le t 17 igen szavazatta l a következő határozato t hozta:



Várpalo ta  Város  Önkormányzat i  K épvise lő- tes tü le te  e lhatározza ,  hogy a 
fogya tékos  személyek joga i ró l  és esé lyegyenlőségük b iz tos í tásá ró l  szóló 1998. 
évi XXVI.  törvény végrehaj tásáva l  kapcsola tban  az é r in te t t  m o zg ásk o r lá to zo t tak  
és lá tássérü l tek  képviselői  véleményének  kikérése  után,  a 2001. februári  testület i  
ülésen hozza  meg döntésé t .
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323/2000. (XII.  14.) számú képvise lő-tes tü le t i  határozat:

15.) M egá l lapodás  az Ö nk orm ányzat  és a V árpalota i  Ipari Park Kft. között (29 >.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Gazdasági és Pénzügyi Bizot tság  á llásfogla lását  kérem.

L a s s ú  Tamás:
A Gazdasági és Pénzügyi Bizot tság  a megál lapodás  te rv eze te t  az alábbi 

kiegészítéssel  javaso l ja  e l fogadásra  10 igen szavazatta l:
7-)
Az Önkorm ányzat  vállalja,  hogy az é r tékes í tés  be indulásá ig  a többi 

tu la jdonossa l  közösen  a VIP működési  köl tségei t  tu la jdoni arányban finanszí rozza 
a mindenkori  e l fogadot t  kö l t ség te rv  mértékéig.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdés? Vélemény, észrevétel?
Elfogadom a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság módosító  javaslatát és így 

teszem fel szavazásra. Aki elfogadja, kérem szavazzon!

A Képvise lő- testü le t  11 igen szavazattal , 2 nem és 4 tartózkodás mellett  a 
következő határozatot hozta:

324/2000. (XII. 14.) számú képviselő-tes tület i  határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete  az Önkormányzat és a 
Várpalotai Ipari Park Kft között az ipari park infrastrukturális beruházásai és 
azok finanszírozásával kapcsolatos megállapodást az alábbi kiegészítésse l  
elfogadja:

"7.)  Az Ö n k orm án yzat  vál la l ja ,  hogy az értékes í tés  b e in d u lásá ig  a többi  
tu la jd o n o ssa l  közösen a VIP működési kö lt sége it  tu la jd on i  arányban  
f inansz írozza  a m in denkor  e l fogadott  kö lt ségterv  m é r té k é ig .”

A Képviselő-testület felhatalmazza Leszkovszki Tibor polgármestert a 
megállapodás aláírására.

H atár idő;  2000.  december 25.
Felelős: Leszkovszki  Tibor polgármester
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16.) A 221/2000.  ( I X .14.) számú határozat végrehaj tása  (321.)

Javas lat  a Petrodyne-perből  származó összeg fe lhasználására  (321/1 .)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Engedjék  meg, hogy bemutassam Straki Csil lát és Herskovi ts  Györgyöt.  Az 

Opt icard -Forex  Rt. képviselőit ,  akik m egte t ték  aján latukat.  Ha jól emlékszem a 
325/2.  sorszámú anyag is szintén az ő anyaguk.

Herskovics  úrnak át is adnám a szót.

H e r s k o v i t s  György:
Tisz te lt  Képvise lő-tes tü le t!
Az Opt icord  Forex Rt. 1994-óta  van jelen a magyar pénzpiacon,  ahol 

különböző  banki műveletekkel "spekulációkkal"  foglalkozunk. Kérem, hogy ezt a 
szót ne vegyék  rossz  érte lemben, annak é rdekében  spekulálunk, hogy különböző 
árfolyam mozgásokat ,  a devizák egymás közöt t i  alakulását  magunk hasznára  és a 
megbízóink javára  használjuk.

Amikor ér tesü ltünk arról ,  hogy Várpa lo ta  olyan anyagi lehetőségekkel 
rendelkezik ,  amelyet kamatozta tn i  kíván, él tünk azzal a lehetőséggel ,  hogy egy
két jav as la to t  adjunk. Azon felül, hogy az é r tékpapírban  helyezet t  pénz  teljes 
mértékben  b iz tonságban legyen, illetve megfelelő hozamot  hozzon, több irányba 
tud juk  ezt  az összeget mozgatn i,  annak érdekében,  hogy a hozamot  növeljük.  Két 
ilyen üz le tága t  muta t tunk  be az anyagban, ezzel kapcso la tosan  bármilyen 
ké rd ésü k re  kézséggel állok a rendelkezésükre .

Az egyik  ilyen üzletág a SPOT üzletág,  amelynek az é rdekessége  az, hogy az 
á tve t t  vagy e ladot t  deviza számítása  i tt  tö r tén ik  meg. Kizáró lag  papíron 
do lgozunk  a bankokkal  és az e lszámolás is papíron  tör tén ik .  Tehát olyan deviza 
adásvéte li  pénzpiaci  spekuláció ,  melyben tényleges  dev izamozgásra  nem kerül 
sor.  Az üz le t  során a devizapárok  egymás közö t t i  e lmozdulásából eredő  á r fo lyam
dif ferenciá t  realizálja és rövid idő alatt  - legkésőbb a nyitás napján, p iaczáráskor
- le zá rás ra  kerül.  A SPOT ügyle t  nagyon rövid üzlet , és rövid időn belül  nagyon 
komoly  m ozgásoka t  képes produkáln i.  Ezeke t  a m ozgásoka t  g raf ikonba  do lgoz tuk  
fel. A SPOT ügyletnél  nincs tőkegaranc ia ,  tehát  az az összeg,  amelyet  majd a 
be fek te tőkné l  abból a célból helyeznek el a banknál,  hogy nyerészkedjen,  nem 
biztos ,  hogy a tő k e  megmarad.

E rizikó melle tt  milyen hozam ot  képes  egy ilyen SPOT üzle tág  hozni? Minden 
ami hozammal kapcsola tos  semminemű garanciá t  nem je lent,  viszont az eddigi 
ta p asz ta l a to k  alapján azt mondhatjuk,  hogy 15-18-20%-os  hozamot  lehet  éves 
szinten produkáln i.  Ez a hozam nettó hozam, és megadja  azt  a lehetőséget ,  hogy 
Önök az e lhelyezet t  be té te t ,  amelyet a bank 5%-ban ha tároz  meg é r tékpapírban  
he lyezzék el.

A másik üzletág,  amit javaso lunk  Önöknek  az egy b iz tonságosabbnak  tűnő 
üzlet ,  de mivel b iz tonságosabb,  ezért  a hozamában is lehetnek elté rések.  Minél 
b iz tonságosabb  egy üzlet ,  annál a lacsonyabb a hozam. A devizák egymás között i



mozgásá t  próbál juk  kihasználni ,  ugyan úgy itt is ez a feladat ,  de a bankkal úgy 
tudunk megál lapodni,  hogy az elhelyezett  tőke  száz százalékig  garantá lt  legyen.

Mégis hol van a hozam? A hozam ott  van, hogy meg kell határozni két 
devizának az egymás között i  arányában egy sávot.  Hz a sáv szintén az EURO 
dollár árfolyam. Ennek a javaso l t  üz le tágnak az e lőnye óriási , mivel a tőke 
garantá lt .

Tu la jdonképpen  ezt a két lehetőséget tudnánk  ajánlani Önöknek.  Az eddigi 
t ap asz ta l a to k  alapján azt tanácsoljuk  az önkorm ányza tnak ,  hogy a befek te tés re  
szánt  szabad pénzeszközébő l  egy olyat a lakí tson ki, amely az optimális  hozamot  
képes  adni. Javasol juk ,  hogy a rende lkezésre  álló pénz minimum 75%-a maradjon 
olyan é r tékpap í rban ,  amely a legjobb hozam ot  hozza .  A maradék 25%-bóI 
do lgozzon  az a spekulác iós  kézség,  amely a nagyobb hozam felé mozdul el. Ebből 
a 25%-ból 15%-ot  indexált  be té t fo rmájában  javasolnám,  amelynél a tőke  fix és az 
árfo lyamnak megfe le lően hozamot  hoz. A maradó 10%-ot  magasabb hozamú, de 
nyilván a magasabb rizikó tar ta lmú a SPOT ügyle tbe  kell betenni .

A harmadik ,  a SPOT ügyele tnek  a fu tamideje  4-6 hét,  hiszen ott  is deviza 
e ladásáról,  vé te lérő l  van szó.

Köszönöm, hogy meghal lgattak .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Gazdasági  és Pénzügyi B izo t tság  á llásfoglalásának ism er te tésé t  kérem.

L a s s ú  Tamás:
A Gazdasági  és Pénzügyi Bizo t tság  m ódos í tó  indítványként az alábbi C ./ 

vá l tozato t  ja v a so l ja  elfogadásra 9 igen szavazattal
A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy  

több vagyonkezelő  szervezettel  ne tárgyaljon, hozzon stratégiai döntést a KVI-  
től megkapott összeg  felhasználására.

(17,40 órakor Csővári János kiment, a létszám: 16 fő ) .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdése kinek van? Vélemény, észrevétel?
Ezt a határozati javaslatot teszem fel szavazásra. Aki elfogadja, kérem 

szavazzon!

A K épv ise lő -testü le t 16 igen szavazatta l a következő  határozato t hozta:
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325/2000. (XII. 14.) számú képviselő-tes tü leti  határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete  elhatározza, hogy a Kincstári 
Vagyonkezelő  Szervezettől  perben nyert követe lésének hasznosítására további  
vagyonkezelő  és tanácsadó szervezetekkel nem kíván tárgyalást folytatni.



O
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
A vendégeknek szere tném megköszönni  a részvé te lüket .

32 1/1 -es sorszámú anyag következik .
A Gazdasági és Pénzügyi B izott ság  állásfoglalását  kérem.

L a s s ú  Tamás:
Javaslat  a Pe t rodyne-perbő l  származó összeg felhasználására .
Az előző döntés  érte lmében levéve a napirendről.

A Gazdasági és Pénzügyi  Bizott ságnak azért  d ö n tö t tü n k  erről  az anyagról,  
mert  az a döntésünk,  hogy stratégiai  döntést  hozzunk, abba ez is benne lesz.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az imént meghozo t t  ha tá rozati  javasla t  második része ,  hogy hozzon a testület i  

s tra tégiai  döntést  a Kincstári  Vagyonigazga tóság tó l  nyert  pénz fe lhasználására ,  és 
amiről a 321-es pont kapcsán tá rgyaltunk,  tu la jdonképpen  az a ke t tős  feladat  van 
előttünk.

A tényleges rende lkezésre  álló szabad pénzeszköz  lekötése  az összes 
a lternat íva,  javas la t  szerint  valahogy történjen meg úgy, hogy a legnagyobb 
hozam ot  hozza,  legrövidebb időn belül, legnagyobb biz tonsággal  és a minimális 
kockáza t ta l .  A másik do logra  az én javas la tom az, hogy van egy 4 éves cse lekvési  
p rogram unk és van egy konkré t  javas la tunk  Báto r  úr részéről.  Én azt  ta r tanám 
helyén valónak, hogy egyéni képviselők,  b izo t tságok  tegyék  meg a j a v as la tu k a t  a 
vona tkozásban ,  hogy a nyeremény mire haszná lható  fel, mire javaso l ja  
fe lhasználni ,  ebben á llapít sunk meg pr ior i tásoka t .

A hasznos pénzlekö tésnek  akkor  is működni  kell, mert  ha a te rvezés t ,  a 
k iv i te lez te tésnek  a m egpályáz ta tásá t  a közbeszerzésse l  végigvisszük, ha tósági 
engedé lyez te téseke t ,  ez minimum 1 év.

B á to r  úr javas la tá ró l  kell döntenünk, valamint  a Gazdasági és Pénzügyi  
B izo t t ság  javas la ta  az, hogy stra tégiai  dön tés t  hozzunk  a pénz fe lhaszná lásá ra  és 
ak k o r  térjünk erre vissza.

B á t o r  Antal:
Nem volna cé lszerű tlen  a javas la to t  megtárgyalni  ilyen fo rmában és 

cé l tar ta lékba  letenni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kíván-e  valaki vé leményt alkotni?
A Gazdasági  és Pénzügyi B izo t tság  javasolja ,  hogy a s tra tégiai  te rv  részekén t  

té r jünk  vissza a tá rgya lásra .  Aki ezzel egyetért ,  kérem szavazzon!

F ü r j e s  Lászlóné:
Arról a pénzről van szó, ami az idén külön bevéte lkén t  megje lent a 

számlánkon. Ez az összeg,  amikor elkész ít jük  a 2001. évi kö l t s ég v e té s t  sehova 
nem fog bekerülni .  A zárszámadást  köve tően ,  amikor a pénzm aradvány  kerül 
fe losz tás ra  akkor  lesz  aktuális  ennek a hovaté te le .
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
A jö v ő  évi zá rszám adáskor ,  ami áprilisban lesz, emeljük be a 2001 -es 

költ ségvetésbe.

B á t o r  Antal:
Ez a pénz a város  számláján van, le van kötve. Ezt köve tően  hozzányúlha tunk-  

e a pénzhez  bármilyen ötle tte l  vagy javas la tta l?  Ha megvan ez a pénz,  akkor 
v is szavontam az anyagot .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Amikor  ápril isban ez a pénz a zárszám adáskor  valahová helyezendő akkora  

legyen egy kialakult  st ra tégiai  te rvünk.  Aki ezzel egyeté r t ,  kérem szavazzon!

A K épviselő-testü le t 16 igen szavazatta l a következő határozatot hozta:

326/2000. (X11.14.) szám ú K épv iselő-testü le ti határozat:

Várpalo ta  Város  Önkormányzat i  K épvise lő - tes tü le te  e lha tá rozza ,  hogy a 
Kincstári  Vagyonkezelő  Szerveze t tő l  perben nyert  pénzösszeg  hasznosítására ,  
fe lhasználására  vona tk o zó an  a 2001.  márciusi  testü le ti  ülésre s t ra tég iá t  do lgoz  ki 
a Gazdaság i  és Pénzügyi B izo t t ság  javas la ta  alapján.

Fe le lős :  G a z d a s á g i  és Pé nz üg y i  B izo t t ság
Határidő:  2001.  március i  tes tü le t i  ülés
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17.)  Várpalota ,  T hököly  utcai közm űves ítés  nélküli  ingat lanok  
v i l lam osh á lóza t - fe j le sz té s i  tám ogatása  (322.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság állásfoglalását kérem.

(17,50 órakor Törzsök Károly kiment, a létszám: 15 fő ) .

L a s s ú  Tamás:
A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot az alábbi 

kiegész ítésse l  javasolja elfogadásra 9 igen szavazattal
- 40%-ban Várpalota Város Önkormányzata által - maximum 1 millió forint - 

támogatni kellene a közműberuházást.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdés? Vélemény, észrevétel?
A határozati javaslatot maximum 1 M forintig a 40%-al teszem fel szavazásra.  

Aki elfogadja, kérem szavazzon!

A K épv ise lő -testü le t 15 igen szavaza tta l a következő  határozatot hozta:


